
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 25. august 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 58
Mener ministeren, at det gør det lettere at nå målsætningen om at behandle
anmodninger om aktindsigt hurtigst muligt, når ministerierne behandler alle
aktindsigtsanmodninger i den såkaldte Eritrea-sag under ét, sådan som det er
beskrevet på politiko.dk http://www.politiko.dk/nyheder/efter-230-arbejdsdage-
soeger-justitsministeriet-stadig-efter-eritrea-dokumen, og vil ministeren i givet
fald begrunde denne vurdering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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